
Schriftelijke vragen met betrekking tot de Gerrit Krolbrug van het CDA, D66 en de VVD 

Geacht college, 

In de nacht van 14 op 15 mei 2021 is er een schip tegen de Gerrit Krolbrug aangevaren. Hierdoor 

kunnen auto’s niet meer van de ene kant van het water naar de andere kant, ook kunnen 

mindervaliden niet/lastig meer naar de andere kant van het van Starkenborghkanaal.  

Op 8 september 2021 heeft de gemeenteraad besloten dat er een nieuwe brug komt namelijk de 

voorkeursvariant van 4,5 meter. Belangrijk om te melden is dat het voor nu om twee projecten gaat: 

het project voor de tijdelijke brug welke in 2023 gereed moet zijn en het project voor de permanente 

brug welke gepland staat voor 2026. Destijds is er afgesproken dat de bewoners betrokken zouden 

worden bij het gehele proces. Uit het bericht van 15 mei jl. van OOGTV1 blijkt dat de 

bewonersorganisatie niet betrokken is bij het hele proces ook het Gerrit Krolburg comité is niet 

betrokken. Dit terwijl er een groot aantal moties aangenomen is met als strekking dat de omwonende 

betrokken zouden worden alvorens het ontwerpproces zou starten. Daarnaast zal de tijdelijke variant 

een hellingshoek van 3,5% krijgen, vanuit bewoners begrijpen wij dat zij zich zorgen maken over het 

hellingspercentage van de tijdelijke brug. Naar aanleiding hiervan hebben wij een aantal vragen.  

1. Hoe kijkt het college naar het bericht van 15 mei 2022 op OOGTV? 

2. Is het college van mening dat bewoners en de bewonersorganisaties met voldoende regelmaat 

zijn en worden betrokken bij de tijdelijke brug?  

3. Is het college van mening dat bewoners en de bewonersorganisaties met voldoende regelmaat 

zijn en worden betrokken bij het ontwerp van de permanente brug? 

4. Is er volgens het college voldoende geïnventariseerd bij de omwonende en de 

bewonersorganisaties voordat het ontwerpproces begon welke behoefte en wensen er leven 

op het gebied van functies en ontwerp?  

5. Heeft de gemeente Rijkswaterstaat opgedragen om de werkgroep toegankelijk actief bij het 

project te betrekken en wat heeft Rijkswaterstaat hiermee gedaan? Op het moment dat 

Rijkswaterstaat hier niets mee heeft gedaan heeft de gemeente dan zelf deze werkgroep 

geraadpleegd en hun aanbevelingen neergelegd bij Rijkswaterstaat? Houdt de gemeente deze 

toevoegingen in de gaten zodat ze meegenomen kunnen worden in het ontwerp? 

Hoogachtend,  

Etkin Armut – CDA 
Andrea Poelstra – D66 
Rik Heiner – VVD  
 

                                           

 
1 https://www.oogtv.nl/2022/05/gerrit-krolbrug-een-jaar-later-bewoners-en-rijkswaterstaat-op-ramkoers-
gemeente-aan-de-leiband/ 
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